
Referat #7 2024 – Bestyrelsesmøde Bordtennis Danmark  
   
Dato: 24. september 
 
Deltagere: Henrik Vendelbo (HV - mødeleder), Christian Fredensborg Jakobsen (CFJ), Sune Bøndergaard 
Røjkjær (SBR), Martin Ljung Christensen (MLC) 
Puk Kirkeskov Hvistendal (PKH - referent) 
 
Afbud: Pia Toelhøj (PT) 

 
 

1. Nyt fra formanden (orientering) 

• Dato for Årsmødet 2025: søndag den 25. maj 2025 Sted: Odense. Bestyrelsen vil gerne gøre 
det tilgængeligt for de flest og placerer derfor mødet midt i landet igen. 

• Formanden har deltaget DIF formandsmøde i Tivoli. Her blev bl.a. talt om DIFs fokus på at 
afbureaukratisere foreningslivet. DIF orienterede også om, at der er lidt pres på 
udlodningsmidlerne, da flere og flere ønsker del i disse. Foreløbigt er idrætten dog et godt 
sted, men en evaluering kan betyde, at andre skal have en del af kagen.  
Også kommende Ungdoms OL planer for København blev drøftet. 

• Formand og direktør deltager ved EM og ETTU kongres i oktober i Linz  

• DIF har indkaldt til årligt budgetmøde 25. og 26. oktober. Christian og Puk deltager (Henrik 
kun 26.) 

 
2. Økonomi – Status pr. 31/7 2024 – udsendes fredag med beskrivelse 

• Vi holder budget med et lidt større overskud end budgetteret på året.  

• Opfølgning og genforhandling med sponsorer 
o Glædeligt at Danske Fragtmænd gerne vil fortsætte lagersponsorat i yderligere 4 år 
o Mulighed for bord ved Sport 2024 event med Team Danmark. Her kan bestyrelsen 

også tilbyde pladser til potentielle sponsorer. 
o Vi er ved at indgå aftale med en kapacitet, som via provision skal løfte området 

• Bordtennis Danmark modtog i 2023 40.000 kr. fra DIF Always puljen til at styrke 
pigeindsatsen demokratisk. Midlerne er brugt og der er afrapporteret til DIF, som har 
godkendt afrapporteringen. 

 
3. Bordtennisfestival (orientering) 

• Opdatering om program, tilmelding og forventninger 
o Alle invitationer er udsendt og tilmeldingerne er begyldt at komme ind 
o Tendens til at mange tilmelder sig lige op til, men gode tilbagemeldingerne om 

deltagelse fra foreningerne. Der er fokus på udbredelse via Klubnyt, FB sider og 
vækstteams 

o Bestyrelsen vil meget gerne møde dommergruppen og de nye dommere i 
Fredericia 

o Bestyrelsen fastsætter budgetseminar med ledergruppen til at være lørdag 9. 
november fra 10-13.  

o Efterfølgende vil bestyrelsen gerne invitere alle klubledere, som er med til en times 
præsentation af Sukiru i kombinationen PPT præsentation og live demonstration i 
hallen. Gerne nogle med kluberfaringer med. 

 
4. Sukiru (drøftelse) 



• Kim deltog og gav en status på App og udvikling. Ligeledes introduktion til, hvad Sukiru skal 
i fremtiden. 

o Konceptet Sukiru virker – senest forløb med Dansk Skoleidræt med 180 glade børn 
(ud af 180).  

o App til android og iphone i nyt og fremtidssikret styresystem er ude inden 
efterårsferien. Denne version er den endelige vers. 2.0 

o Resten af året er der fokus på salg af tasker, deltagelse i Bordtennis festival og 
Esport event Falcon i Farum. 

o Til budget 2025 vil vi på næste møde præsentere følgende budgetelementer: 
▪ drift af det nuværende 
▪ udrulning af Sukiru konceptet til klubberne 
▪ udvikling med prioritering fra Styregruppe 
▪ investeringsprojektet 

• Bestyrelsen takkede for god og konkret opdatering. Roser målene der er nået. Bestyrelsen 
drøftede ambitionsniveauet fremover og vil lade det indgå i dialogen med ledergruppen på 
budgetseminar lørdag den 9. november fra 10-13. 
 

5. Status på Damelandsholdet (orientering) 

• Magnus Mallander var på online og gav en status på damelandsholdet (se bilag). 
Bestyrelsen roste de imponerende fremskridt.  

• Bestyrelsen spurgte til 5 års trappen, som man godkendte sidste år. Indholdet er stadig 
relevant – dog med den tilføjelse at fokus på WTT turneringer kan være nødvendigt at 
implementere tidligere, da det vil give spillerne de udfordringer internationalt, som de ikke 
får ved den nuværnede plan. Indsatsen afspejler forude et behov for  spillerens udvikling 
også trænerens udvikling. 
 

6. budgetproces – opstart (beslutning) 

• Drøftet budgetprocessen for budget 2025. Som et delelement, har vi blandt andet revision 
af takstblad samt budgetmøde med ledergruppen på Bordtennis Festivalen. 

o administrationen udarbejder en liste med ønsker og forslag til budgetproces til 
næste bestyrelsesmøde i oktober for en første sortering. Administrationen 
indhenter også forslag til reguerling af takstblad, som ligeledes præsenteres. 

o på budgetseminar med ledergruppen diskuteres de forskellige oplæg 
o Bestyrelsen vil i den forbindelse også forberede oplæg til mulig ny kontingent 

struktur, idet flere klubber idag har mange spillere i 60+ segmentet, som ikke 
belaster Bordtennis Danmark administrativt, og som måske skal have en anden 
medlemskontingent-struktur. Oplægget vil ligeledes blive diskuteret med 
ledergruppen.  

 
 

7. Status på DGI aftale 

• DGI har nu godkendt aftalen i gennem alle led. Vi er klar til underskrift. Bestyrelsen fik 
gennemgået aftalen igen og udover 3 mindre justeringer og en kort drøftelse med 
ledergruppemedlemmer fra Jylland, så er Bordtennis Danmark klar til at underskrive 
aftalen.  

 
8. Nyt fra kontoret – v. PKH (orientering) 

• Status på strategi: vi har tilpasset strategien og sendt til DIF for behandling. 
Vedhæftet er den endelige version.  



• Kommunikationsstrategi – processen med Schulz Kommunikation er gået ind i 2. 
fase. Vi har gang i proces med nyt logo og grundfortælling. Arbejdet præsenteres 
på næste bestyrelsesmøde, hvor også Malte og Kresten deltager. 

• Dommerindsats: vi har 6 dommere tilmeldt til årets dommeruddannelse i  
Fredericia til Bordtennis Festivalen. Målet er 10 dommere mod 3 sidste år. 

• Klubnyt udkommer i Holdturneringsspecial, hvor vi  udover at informere om 
ændringer og deadlines i holdturneringen også tager afsked med Tranto og AP, som 
i mange år har stået for holdturneringen i øst. Vi holder også webinar om 
EXPLAINER af holdturnering øst i uge 41 

• Vi arbejder fortsat på at være med i SKOLE OL fra skoleåret 2025/2026. møder med 
DIF er meget positive.  

• Ved Rådhusevenet er der officiel åbning kl. 11:30. Bestyrelsen er repræsenteret. 
Henrik inviterer desuden DIF formand Hans Natorp til at holde åbningstale. 

 
 
 
 


